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စဥ္ အေၾကာင္းအရာ ပဲခူးခ႐ိုင္ ေတာင္ငူခ႐ိုင္ ျပည္ခ႐ိုင္
သာယာ၀တီ

ခ႐ိုင္

တုိင္းေဒသႀကီး

အခ်ဳပ္

၁ တုိင္ၾကားစာေပါင္း ၅၇ ၁၈ ၁၀ ၂၀ ၁၀၅

၂ အေရးယူေဆာင္ရြက္ရန္မလုိေသာ တုိင္ၾကားစာမ်ား ၃၀ ၁၇ ၆ ၆ ၅၉

၃ အေရးယူေဆာင္ရြက္ရန္ သက္ဆုိင္ရာသို႔ ညိႇႏိႈင္းအေၾကာင္းၾကား

ေဆာင္ရြက္ၿပီးစီးမႈ

၂၇ ၁ ၄ ၁၄ ၄၆

(က) တုိင္းေဒသႀကီး အစိုးရအဖြဲ႕ ၁၉ ၁ ၃ ၇ ၃၀

(ခ) တုိင္းေဒသႀကီး လယ္/စစ္ေကာ္မတီ - - - - -

(ဂ) တုိင္းေဒသႀကီး တရားလႊတ္ေတာ္ - - - ၁ ၁

(ဃ) တုိင္းေဒသႀကီး ဥပေဒခ်ဳပ္ ၁ - - - ၁

(င) တင္ျပသူကာယကံရွင္ထံ အေၾကာင္းျပန္ၾကားမႈ ၇ - ၁ ၆ ၁၄

(စ) တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္သို႔ ျပန္ၾကားမႈ - - - - -

(ဆ) အျခားဌာနသို႔ အေၾကာင္းၾကားမႈ - - - - -

ဒုတိယအႀကိမ္ ပဲခူးတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္သို႔ ေပးပို႔လာေသာ တိုင္ၾကားစာမ်ားႏွင့္တင္ျပစာမ်ားအေပၚ 
ခ႐ိုင္အလုိက္ အေရးယူေဆာင္ရြက္ထားရွိမႈအေျခအေန (၂၆-၅-၂၀၁၈ မွ ၂၅-၆-၂၀၁၈)အထိ

 ဇူလိုင္ ၁၆ ၊ ၂၀၁၈ 

ဧရာဝတီတိုင္း အိမ္မဲၿမိဳ႕နယ္ မဲဆႏၵနယ္အမွတ္(၂)မွ တိုင္းေဒသ 
ႀကီး လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးေအာင္ေက်ာ္ၿမိဳင္သည္ ေက်းရြာ 
လွ်ပ္စစ္မီးလင္းေရးအတြက္ က်ပ္သိန္း ၁၀၀ ေတာင္းခံခဲ့ေသာ အမႈ 
ကိစၥကို စစ္ေဆးၿပီးျဖစ္၍ တိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ႏွင့္ လႊတ္ 
ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ စိစစ္ေရးေကာ္မတီတို႔၏ ေရွ႕တြင္ ဝန္ခံကတိျပဳ
လက္မွတ္ေရးထိုးရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ 
ဒုတိယဥကၠ႒ ဦးစံမင္းေအာင္က ေျပာၾကားသည္။

ထိုသို႔ေငြေတာင္းခံမႈတြင္ ပါဝင္ခဲ့ေသာ္လည္း ၎ကိုယ္က်ဳိး 
အတြက္ သုံးစြခ့ဲဲျခင္းမရိွေၾကာင္း၊ လာဘ္ေပးလာဘ္ယူျပဳလုပ္ေၾကာင္း 
အေထာက္အထားခိုင္မာမႈ မရွိေသာ္လည္း လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စား 
လွယ္တစ္ဦးအေနႏွင့္ ေငြေၾကးကိစၥမ်ားတြင္ က်င့္ဝတ္မညီဘဲ ပါဝင္ 
ေဆာင္ရြက္ျခင္း၊ စီမံခန္႔ခြဲမႈ လြဲမွားစြာေဆာင္ရြက္ျခင္း၊  အမ်ား 
ျပည္သူ အထင္လြဲမွားေစရန္ ေဆာင္ရြက္ျခင္းတို႔ ေတြ႕ရွိရျခင္းေၾကာင့္ 

ထိုသို႔ခံဝန္ကတိထိုးရန္ ဆံုးျဖတ္ခဲ့ျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း တိုင္းလႊတ္ေတာ္ 
႐ံုးထံမွ သိရသည္။

ဧရာဝတီတိုင္း အိမ္မဲၿမိဳ႕နယ္ ေက်းရြာမီးလင္းေရးအတြက္ 
တေကာေက်းရြာသို႔ ခြင့္ျပဳထားသည့္ဘတ္ဂ်က္ကို ေညာင္ကုန္း 
ေခ်ာင္းဖ်ားေက်း႐ြာသို႔ ေခါင္းစဥ္ေျပာင္းလဲသံုးစြဲရန္အတြက္ သက္ 
ဆိုင္ရာဌာနမ်ားသို႔ေပးရန္ က်ပ္သိန္း ၁၀၀ ကို ေက်းရြာမီးလင္းေရး 
ေကာ္မတီထံမွ ဦးေအာင္ေက်ာ္ၿမိဳင္က ေတာင္းယူခဲ့ေၾကာင္း၊ အဆိုပါ 
သတင္းကိုရရွိခဲ့သည့္ အိမ္မဲၿမိဳ႕မွ အလြတ္တန္းသတင္းေထာက္ 
ကိုသူရစိုးကို ဦးေအာင္ေက်ာ္ၿမိဳင္မွ သတင္းေရးသားေဖာ္ျပျခင္းမျပဳ 
ရန္ ညႇိႏိႈင္းခဲ့ေသာ္လည္း လက္မခံခဲ့သျဖင့္ မတ္လ ၂၇ ရက္ေန႔တြင္ 
ေက်း႐ြာသို႔ ေငြမ်ားျပန္ေပးခဲ့ေၾကာင္း၊ အဆိုပါကိစၥကို ကိုသူရစိုးက 
အဂတိလိုက္စားမႈတိုက္ဖ်က္ေရး ေကာ္မရွင္ထံသို႔ တိုင္ၾကားခဲ့ျခင္း 
ျဖစ္ေၾကာင္း တိုင္းလႊတ္ေတာ္႐ံုးထံမွ သိရသည္။

 (ကိးုကား - http://thevoicemyanmar.com) 

က်ပ္သိန္း  ၁၀၀  ေတာင္းသည့္  လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ကိစၥ  အၿပီးသတ္ဆုံးျဖတ္
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၂)၊ အမွတ္-၅၉

ဇူလိုင္ ၁၃ ၊ ၂၀၁၈

ၾကားျဖတ္ေရြးေကာက္ပြဲ၌ ၀င္ေရာက္ 
ယွဥ္ၿပိဳင္ရန္ အမည္စာရင္း တင္သြင္းထား 
သည့္ တစ္သီးပုဂၢလခုနစ္ဦး အပါအ၀င္ 
ႏုိင္ငံေရးပါတီ ၂၄ ပါတီမွ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္ 
စားလွယ္ေလာင္း ၆၉ ဦးရွိေၾကာင္း ျပည္ 
ေထာင္စုေရြးေကာ္ပြေဲကာ္မရွင္အဖြ႕ဲ၀င္ ဦးျမင့္ 
ႏုိင္က ဇူလုိင္ ၁၂ ရက္က ေျပာၾကားသည္။

လႊတ္ေတာ္အသီးသီး၏ မဲဆႏၵနယ္မ်ား 
အတြက္ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ေလာင္း 
အမည္စာရင္းတင္သြင္းျခင္းကုိ ဇူလုိင္ ၂ 
ရက္မွစတင္ကာ ဇူလုိင္ ၁၁ ရက္အထိ 
တင္သြင္းႏုိင္ေၾကာင္း ျပည္ေထာင္စုေရြး 
ေကာက္ပြဲေကာ္မရွင္က ေၾကညာခဲ့သည္။

ၾကားျဖတ္ေရြးေကာက္ပြဲတြင္ လက္ရွိ 
အာဏာရပါတီျဖစ္သည့္ အမ်ဳိးသားဒီမုိက 
ေရစီအဖြဲ႕ခ်ဳပ္ပါတီက မဲဆႏၵနယ္အားလုံးကုိ 
၀င္ေရာက္ယွဥ္ၿပိဳင္မည္ျဖစ္ေၾကာင္း ေၾက 
ညာထားၿပီး ပါတီကုိယ္စားျပဳ လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္ေလာင္း ၁၃ ဦးကိုလည္း အမည္ 
စာရင္း တင္သြင္းထားေၾကာင္း သိရသည္။

အတုိက္အခံပါတီျဖစ္သည့္ ျပည္ေထာင္ 
စုႀကံ့ခုိင္ေရးႏွင့္ ဖြံ႕ၿဖိဳးေရးပါတီက ၾကားျဖတ္ 
ေရြးေကာက္ပြဲကုိ ၀င္ေရာက္ယွဥ္ၿပိဳင္မည္ 
ျဖစ္ေသာ္လည္း ျပည္နယ္မ်ားရွိ လႊတ္ေတာ္ 
ကုိယ္ စားလွယ္ လစ္လပ္မဲဆႏၵနယ္တခ်ဳိ႕ကုိ 
၀င္ေရာက္ယွဥ္ၿပိဳင္မည္ မဟုတ္ေၾကာင္း 
ေျပာၾကားထားၿပီး လစ္လပ္မဲဆႏၵနယ္ (၁၀) 
ေနရာအတြက္ အမည္စာရင္း တင္သြင္းထား 

ေၾကာင္း သိရသည္။
၂၀၁၈ ခုႏွစ္ ၾကားျဖတ္ေရြးေကာက္ပြဲကုိ 

ႏုိ၀င္ဘာ ၃ ရက္တြင္ လစ္လပ္မဲဆႏၵနယ္ 
(၁၃) ေနရာ၌ က်င္းပမည္ျဖစ္ေၾကာင္း ျပည္ 
ေထာင္စုေရြးေကာက္ပြဲ ေကာ္မရွင္က 
ေၾကညာထားသည္။

လက္ရွိတြင္ ၾကားျဖတ္ေရြးေကာက္ပြဲ 
က်င္းပမည့္ လစ္လပ္မဲဆႏၵနယ္(၁၃)ေနရာရွိ 
သက္ဆုိင္ရာ ေရြးေကာက္ပြဲေကာ္မရွင္အဖြဲ႕ 
ခြဲ႐ုံးမ်ား၌ မဲဆႏၵရွင္အမည္စာရင္းမ်ားကုိ 
ဇူလုိင္ ၉ ရက္မွ စတင္ကာ ဇူလုိင္ ၂၂ ရက္ 
အထိကပ္ထားၿပီး ေၾကညာမည္ျဖစ္ေၾကာင္း 
ေရြးေကာက္ပြဲေကာ္မရွင္က ေၾကညာထား 
သည္။
(ကုိးကား-http://news-eleven.com) 

ၾကားျဖတ္ေရြးေကာက္ပြဲ၌  ၀င္ေရာက္ယွဥ္ၿပိဳင္ရန္  အမည္စာရင္းတင္သြင္းထားသည့္ 

လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ေလာင္း  ၆၉  ဦးရွိ

ဇူလုိင္လ ၆ ရက္ေန႔က စစ္ကိုင္းတိုင္းလႊတ္ေတာ္တြင္ အဆင့္ျမင့့္အီလက္ထရြန္နစ္ မဲေပးစနစ္ ေဆာင္ 
ရြက္ရန္ စင္ကာပူကုမၸဏီက လာေရာက္ေဆြးေႏြးစဥ္။
(ဓာတ္ပံု - Zaw Thurein Tun)/ ကိုးကား- www.7daydaily.com 

  ဒုတိယအႀကိမ္ စစ္ကိုင္းတုိင္းေဒသ 
ႀကီး လႊတ္ေတာ္ (၁၅) ႀကိမ္ေျမာက္ ပံုမွန္ 
အစည္းအေဝးကို ဇူလုိင္ ၃၀ ရက္တြင္ 
က်င္းပမည္ျဖစ္သည္။ ဒုတိယအႀကိမ္ စစ္ 
ကိုင္းတုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္တြင္ အထူး 
အစည္းအေဝး တစ္ႀကိမ္၊ အေရးေပၚ အစည္း 
အေဝး ႏွစ္ႀကိမ္၊ ပံုမွန္အစည္းအေဝး (၁၄) 
ႀကိမ္ က်င္းပၿပီး အဆုိ ၂၁ ခု တင္သြင္းခဲ့သည့္ 
အနက္ အတည္ျပဳသည့္ အဆုိ ၁၇ ခု၊ မွတ္ 
တမ္းတင္သည့္အဆုိ သံုးခု၊ လႊတ္ေတာ္တြင္ 
လက္ခံေဆြးေႏြးရန္ မသင့္သည့္အဆို ႏွစ္ခု
ရွိခဲ့သည္။ေမးခြန္းေမးျမန္းျခင္းက႑တြင္ 
ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္း ၇၉၈ ခု၊ ၾကယ္ပြင့္မျပ 
ေမးခြန္း ၃၂၇ ခု စုစု ေပါင္းေမးခြန္း ၁,၁၂၅ ခု 
ေမးျမန္းခဲ့ေၾကာင္း စစ္ကိုင္းတုိင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္႐ံုး မွတ္တမ္းမ်ားအရ သိရွိရ 
သည္။ 

(ကုိးကား-www.7daydaily.com)

သတင္းတို
သတင္းဓာတ္ပုံ
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၂)၊ အမွတ္-၅၉

ဇူလုိင္ ၁၂၊ ၂၀၁၈ 

ဇူလိုင္လ ၅ ရက္ေန႔က ရန္ကုန္ေဆး႐ုံ 
ႀကီး ႏွလုံးကုသေဆာင္(A)ေအာက္၌ ပ်ံက် 
ေဈးသည္မ်ား ေလာင္းကစားျပဳလုပ္ရာမွ 
တစ္ဆင့္ ခိုက္ရန္ျဖစ္ပြားခဲ့သည့္ ႐ုပ္သံမ်ား 
လူမႈကြန္ရက္စာမ်က္ႏွာေပၚတြင္ ပ်ံ႕ႏွံ႔ခဲ့ရာ 
ရန္ကုန္ျပည္သူ႔ေဆး႐ုံႀကီးဝင္းအတြင္း စည္း 
ကမ္းမဲ့ေနထုိင္မႈ၊  ေစ်းေရာင္းခ်မႈမ်ားကို 
ဥပေဒႏွင့္အညီ အေရးယူေပးရန္ တိုင္းလႊတ္ 
ေတာ္ဥကၠ႒မွတစ္ဆင့္ ရန္ကုန္တိုင္းေဒသ 
ႀကီးအစိုးရသုိ႔ ဇူလုိင္လ ၁၀ ရက္ေန႔က 
အစီရင္ခံစာေပးပို႔ တိုက္တြန္းထားေၾကာင္း 
ရန္ကုန္တုိင္းလႊတ္ေတာ္ လူမႈေရးႏွင့္ စီမံ 
ခန႔္ခြဲေရးေကာ္မတီမွ သိရသည္။

ရန္ကုန္ၿမိဳ႕ ျပည္သူ႔ေဆး႐ုံႀကီးအတြင္းရွိ 
ေဈးသည္မ်ားသည္ ဆိုင္ခန္းမ်ားအား တိုးခ်ဲ႕ 
ၿပီး စည္းကမ္းမဲ့ေဈးေရာင္းခ်ျခင္း၊ ေနထိုင္ 
ျခင္း၊ အမႈိက္ပစ္ျခင္း၊ ဆူညံသံမ်ားျပဳလုပ္ 
ျခင္း၊ ေဆး႐ုံမွ ေရမီး၊ အိမ္သာမ်ားသံုးစြျဲခင္း၊ 

အရက္ဝုိင္းဖြ႕ဲေသာက္ျခင္းႏွင့္ ခိုက္ရန္ျဖစ္ပြား 
ျခင္းမ်ားျဖစ္ေနေၾကာင္း ရန္ကုန္ျပည္သူ႔ 
ေဆး႐ံုႀကီးမွ တာဝန္ရွိသူမ်ားက ေျပာသည္။

အဆိုပါျဖစ္ရပ္မ်ားေၾကာင့္ လုပ္ငန္းခြင္ 
အတြင္း အေႏွာင့္အယွက္မ်ားစြာ ျဖစ္ေန 
ေၾကာင္း ရန္ကုန္ျပည္သူ႔ေဆး႐ုံႀကီး အစာ 
အိမ္အူလမ္းေၾကာင္း ေဆးကုဌာန ပါေမာကၡ 
ဌာနမႉး ေဒါက္တာသိန္းျမင့္က ေျပာသည္။

ရန္ကုန္ေဆး႐ုံႀကီး စည္းကမ္းမဲ့ေဈး 
သည္မ်ားျပႆနာ ရွင္းလင္းေဆာင္႐ြက္ရန္ 
အတြက္ ရန္ကုန္တိုင္းလႊတ္ေတာ္ လူမႈေရး 
ႏွင့္စီမံခန႔္ခြဲေရးေကာ္မတီအေနျဖင့္ ေဒသခံ 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား ေဆး႐ုံအုပ္ 
ႀကီးႏွင့္ ဆရာဝန္ႀကီးမ်ား၊  ၿမိဳ႕နယ္အေထြ 
ေထြအုပ္ခ်ဳပ္ေရးမႉး၊ ၿမိဳ႕နယ္ရဲတပ္ဖြဲ႕မွဴး၊ ၿမိဳ႕ 
နယ္စည္ပင္သာယာဦးစီးမွဴးမ်ား အပါအဝင္ 
သက္ဆိုင္ရာတာဝန္ရွိသူမ်ားသည္ ရန္ကုန္ 
ျပည္သူ႔ေဆး႐ုံႀကီးတြင္ ဇူလိုင္လ ၅ ရက္ေန႔ 
က ေတြ႕ဆုံေဆြးေႏြးခဲ့ေၾကာင္း သိရသည္။
(ကုိးကား- https://burma.irrawaddy.com) 

ရန္ကုန္ေဆး႐ုံ ပ်ံက်ေဈးသည္မ်ားအား အေရးယူရန္ အစိုးရထံစာပို႕

ေမ ၂၉၊ ၂၀၁၈ 

လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္မ်ား၏ ေမးခြန္း 
မ်ားကို ေျဖၾကားရာတြင္ အခ်က္အလက္ႏွင့္ 
တိက်စြာ ျပန္လည္ေျဖဆိုရန္ ျပည္နယ္လႊတ္ 
ေတာ္ ဥကၠ႒ဦးထြန္းတင္က လူမႈေရး၀န္ႀကီး 
ေဒါက္တာသင္းလြင္ကို ေမလ ၂၅ ရက္ 
လႊတ္ေတာ္အစည္းအေ၀းတြင္ သတိေပး 
ေျပာဆိုခဲ့သည္။

ဒုတိယအႀကိမ္ ကခ်င္ျပည္နယ္လႊတ္ 
ေတာ္ ၁၂ ႀကိမ္ေျမာက္ပံုမွန္အစည္းအေ၀း 
(ဒုတိယေန႔)က ကိုယ္စားလွယ္ ဦးခ်န္တန္ 
ခင္(ေနာင္မြန္-၁)က နယ္စပ္ေဒသရွိ ဘြဲ႕ရ 
လူငယ္မ်ား အလုပ္အကိုင္ရရွိေရးႏွင့္ပတ္ 
သက္ၿပီး ေမးျမန္းေသာ ေမးခြန္းသံုးခုအနက္ 
မွတစ္ခုကို လူမႈေရး၀န္္ႀကီးက ျပန္လည္ေျဖ 
ၾကားရာတြင္ ျပည့္စံုစြာေျဖၾကားျခင္းမရွိဘဲ 
သိလိုသည့္အခ်က္အလက္မ်ားကို သက္ 
ဆိုင္ရာဌာနဆိုင္ရာ႐ံုးမ်ားတြင္ ေတာင္းခံ 
ရန္ ျပန္လည္ေျဖၾကားခဲ့သျဖင့္ ထိုသို႔သတိ 
ေပးခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။

''လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ေမးျမန္း 
ထားတာ ဌာနတစ္ခုခ်င္းအလုိက္ လစ္လပ္ 
တဲ့ေနရာေတြ သိရွိလုိတယ္။ ကြၽန္ေတာ္တို႔ 
ေဒသခံတုိင္းရင္းသားေတြ ခန္႔ေပးႏုိင္မလား။ 
ဒါေၾကာင့္မို႔လို႔ ၀န္ႀကီးအေနနဲ႔ဆိုရင္လည္း 
အစိုးရအဖြဲ႕၀င္တစ္ေယာက္ ျဖစ္တာနဲ႔အညီ 
ဒီအစိုးရအဖြဲ႕မွာ တာ၀န္ခံတဲ့ ၀န္ႀကီးတစ္ပါး 
လည္း ျဖစ္ပါတယ္။ ဒါေၾကာင့္မို႔လို႔ ေနာင္ 
တစ္ခ်ိန္မွာ ေမးလာတဲ့ ေမးခြန္းေတြနဲ႔ ပတ္ 
သက္ၿပီးေတာ့ ၀န္ႀကီးဌာနကုိ အခ်ိန္လည္း 
ေပးထားပါတယ္။ DATA ေတြကို တိတိ 
က်က် စုေဆာင္းၿပီးမွသာလွ်င္ လႊတ္ေတာ္ 
ထဲမွာ လာေရာက္သင့္ပါတယ္""ဟု လႊတ္ 
ေတာ္ဥကၠ႒က ေျပာၾကားခဲ့သည္။ 

(ကုိးကား-www.myitkyinanewsjournal.com) 

 ဇူလိုင္ ၈၊ ၂၀၁၈ 

ေျမာက္ဦးအဓိက႐ုဏ္းျဖစ္စဥ္ႏွင့္ပတ္သက္၍ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္က ဖြဲ႕စည္းထားေသာ 
စံုစမ္းေလ့လာေရးအဖြဲ႕၏ စံုစမ္းေလ့လာမႈ အစီရင္ခံစာ ၇၅ ရာခိုင္ႏႈန္းၿပီးစီးေနေၾကာင္း ယင္း 
အဖြဲ႔မွ အတြင္းေရးမွဴး ေျမာက္ဦးၿမိဳ႕နယ္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးထြန္းသာ 
စိန္က ေျပာၾကားသည္။

''ကြၽန္ေတာ္တို႔ အရင္ကတည္းက မိသားစုဝင္ေတြနဲ႔ ေတြ႔ဆံုထားတာေတြ ရွိပါတယ္။ 
အခုလည္း ႏွစ္ခါကြင္းဆင္းၿပီးၿပီ။ ဒါေပမဲ့ အာဏာပိုင္ေတြနဲ႔ေတာ့ မေတြ႕ရေသးဘူး""ဟု ၎က 
ဆိုသည္။ အာဏာပိုင္ အဖြဲ႕အစည္းမ်ားကို စံုစမ္းေလ့လာရန္အတြက္ ဇူလိုင္လ ၁၀ ရက္ 
ေနာက္ပိုင္း မွသာ ဆံုးျဖတ္မည္ျဖစ္ၿပီး အၿပီးသတ္ အစီရင္ခံစာကို အ႒မအႀကိမ္က်င္းပမည့္ 
လႊတ္ေတာ္ ပံုမွန္အစည္းအေဝးတြင္ တင္သြင္းမည့္ကိစၥႏွင့္ပတ္သက္၍ မသိရွိရေသးေၾကာင္း 
၎က ရွင္းျပသည္။

စံုစမ္းေလ့လာေရးအဖြဲ႔ကိုယခုႏွစ္ ဇန္နဝါရီ ၂၉ ရက္က ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ အေရးေပၚ 
အစည္းအေဝး၌ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ၇ ဦးႏွင့္ လႊတ္ေတာ္ဥပေဒေရးရာ အႀကံေပးအဖြဲ႕ 
မွ ၂ ဦး စုစုေပါင္း ၉ ဦးတို႔ျဖင့္ ဖြဲ႕စည္းထားေၾကာင္း၊ စံုစမ္းစစ္ေဆးမႈ ၅ လေက်ာ္ၾကာသည္ 
အထိ အစီရင္ခံစာ မထုတ္ျပန္ႏိုင္သည့္အေပၚ ျပည္သူအခ်ိဳ႕က ေဝဖန္မႈမ်ား ထြက္ေပၚေနသည္။

''ကြၽန္ေတာ္တို႔မွာ အေျခအေနအမ်ဳိးမ်ဳိးေပၚ သံုးသပ္ရတယ္။ ကြၽန္ေတာ္တို႔ အစီရင္ခံစာ 
ထုတ္ျပန္လိုက္ေတာ့အခု ဖမ္းဆီးခံထားရတဲ့သူေတြရဲ႕ ျပစ္မႈျပစ္ဒဏ္ေတြ ဘယ္လိုျဖစ္လာမလဲ 
စသျဖင့္ေပါ့ မီဒီယာမွာ ထုတ္ေျပာလို႔မရတဲ့ကိစၥေတြရွိတယ္။ ကြၽန္ေတာ္တို႔မွာလည္း ခ်င့္ခ်ိန္ရ 
ပါတယ္""ဟု ေျမာက္ဦးၿမိဳ႕နယ္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္က ဆိုသည္။
(ကုိးကား- http://thevoicemyanmar.com) 

ေျမာက္ဦးအေရး  စံုစမ္းေလ့လာမႈအစီရင္ခံစာ  ၇၅  ရာခိုင္ႏႈန္း  ၿပီးစီး

လူမႈေရး၀န္ႀကီးကို 

ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္

ဥကၠ႒ သတိေပး


